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۱9 جمادی الاول ۱۴۴۲ - شماره ۲۲۶5۲

سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی گفت: تا رقابت های قهرمانی آسیا و گزینشی المپیک در فروردین ماه ۷ اردوی 
آماده  سازی پیش رو داریم که امیدوارم مانند اردوی گذشته به همین کیفیت برگزار شود.

محمد بنا در گفت و گویی با سایت فدراسیون کشتی اظهار داشت: پس از لیگ اردوی ما بلافاصله برگزار شد، در این شرایط زمانی 
و با این فاصله ای که به خاطر شیوع کرونا به وجود آمده بود طبیعتاً نه ما احتیاج داشتیم و نه کشتی گیران آن شرایط را داشتند که 
از لحاظ بدنی آمادگی خوبی را داشــته باشــند اما چیزی که کشتی گیران ما در این ۱۰ روز نشان دادن این بود که از انگیزه  بالایی 

برخوردار بودند و این انگیزه به آنها کمک می کرد که حرکت و پیشرفت کنند.
وی با بیان اینکه تا رقابت های کسب سهمیه المپیک در فروردین ماه ۷ مرحله اردو را پیش رو داریم گفت: باید این اردوها را 
به خوبی و مانند اردوی قبل برگزار کنیم و تا آن زمان کشتی گیران به شرایط مطلوبی می رسند و راهی رقابت های قهرمانی آسیا و 
گزینشی المپیک می شوند. سرمربی تیم ملی در مورد شرایط کشتی فرنگی ایران در المپیک توکیو گفت: اگر شرایط به همین صورت 
باشد و بتوانیم به همین شکل اردوها را برگزار کنیم و کار را همین طور ادامه بدهیم و از دردسر کسب سهمیه گذر کنیم در بعضی از 

اوزانمان شانس این را می بینم که به مدال برسیم اما رنگ آن را نمی توانم تعیین کنم.
وی ادامه داد: داشته هایمان همین کشتی گیران هستند اما کلًا همیشه در کارم با امید کار کردم و پشت کار و ممارست داشتم 
و به برگزاری اردوهای خوب توجه دارم برای من فرق نمی کند چه کشتی گیر شاخصی داشته باشیم و چه کشتی گیر نداشته باشیم 

ما یک زمان و در یک دوره تیم خوبی داشتیم اما الان هم این کشتی گیران می توانند راه آنها را ادامه بدهند.

بنا: در برخی اوزان شانس کسب مدال المپیک را داریم
سایت گل مدعی شد کنفدراسیون فوتبال آسیا برای تمام مسابقات سال ۲۰۲۱ از جمله رقابت های انتخابی 

جام جهانی و جام ملت های آسیا، سیستم برگزاری متمرکز در کشور قطر را نهایی کرده است.
به دلیل شــیوع ویروس کرونا مسابقات لیگ قهرمانان ۲۰۲۰ آسیا بعد از برگزاری دو هفته ابتدایی، تعطیل شد 
و سپس بعد از چند ماه و با تصمیم کنفدراسیون فوتبال آسیا، این رقابتها به صورت متمرکز در کشور قطر پیگیری 
شــد. تجربه موفق قطر در میزبانی این رقابت ها با میزان ریسک پایین در ابتلای بازیکنان و مربیان به ویروس کرونا 
باعث شده است تا کنفدراسیون فوتبال آسیا حالا به فکر برگزاری تمام رقابت های سال ۲۰۲۱ به صورت متمرکز در 

کشور قطر بیافتد.
سایت »گل« عربی در خبری اختصاصی اعلام کرد که AFC تصمیم دارد مسابقات انتخابی جام جهانی ۲۰۲۲ قطر 
که حکم مسابقات انتخابی جام ملت های ۲۰۲۳ آسیا را دارد، به شکل مشابه با لیگ قهرمانان آسیا در کشور قطر برگزار 
کند. این سایت نوشت: قرار است دور هفتم و هشتم مرحله انتخابی جام جهانی ماه مارس برگزار شود اما در صورت عدم 

امکان، دور هفتم تا دهم به صورت متمرکز از ۳۱ می تا ۱۵ ژوئن ۲۰۲۱ )۱۰ تا ۲۵ خرداد ۱۴۰۰( برگزار می شود.
تیم ملی فوتبال ایران در گروه ســوم مســابقات انتخابی جام جهانی وضعیت خوبی ندارد و بعد از عراق و بحرین در 
جایگاه سوم قرار گرفته است. در صورت برگزاری متمرکز بازی ها، تیم کشورمان میزبانی مهم و تاثیرگذار در بازی با بحرین، 

عراق و هنگ کنگ را از دست می دهد.

مسابقات انتخابی جام جهانی متمرکز برگزار می شود؟!

*شبکه اجتماعی اینستاگرام در اقدامی عجیب جلد مجله »کیهان ورزشی« که به 
تصویر سردار شهید قاسم سلیمانی اختصاص داشت را حذف کرد. کیهان ورزشی 
در سالگرد شهادت سردار سپهبد قاسم سلیمانی، تصویر روی جلد شماره روز شنبه 
۱۳ دی مــاه خود را به این مرد بزرگ و شــهید والامقــام اختصاص داد و از تیتر 
»مردی چنین میانه می دانم آرزوست...« و »الگوی جوانمردی« استفاده کرده بود 
که اینســتاگرام تاب انتشار این تصویر را نداشت و پس از گذشت دقایقی از انتشار 

آن در صفحه رسمی خود، اقدام به حذف آن نمود!
* مجمع انتخاباتی فدراســیون بدن ســازی و پرورش اندام بــا رقابت عبدالمهدی 
نصیرزاده، حســین یارمحمدیان و کاوه درودی به عنوان ۳ کاندیدای نهایی برگزار 
شد که در پایان عبدالمهدی نصیرزاده با کسب ۲۸ رای از مجموع ۴۳ رای اعضای 
مجمع، به عنوان رئیس جدید این فدراسیون انتخاب شد. حسین یارمحمدیان نیز 
۱۵ رای به دســت آورد و کاوه درودی نیز موفق نشد رایی به دست بیاورد. حسین 
اخلاقی، کمال جوانمرد، کاوه درودی، منصور عبدی، محمدرضا کاظمی آشتیانی، 
ســید رضا میرابوطالبی، عبدالمهدی نصیرزاده و حســین یارمحمدیان هشــت 
کاندیدای انتخابات بدن ســازی بودند که پیش از آغاز انتخابات، حســین اخلاقی، 
کمال جوانمرد، محمدرضا کاظمی آشتیانی، سیدرضا میرابوطالبی و منصور عبدی 
از حضور در انتخابات انصــراف دادند تا در نهایت انتخابات میان ۳ کاندیدا برگزار 
شــود.پیش از این ناصرپور علیفرد ریاست این فدراسیون را بر عهده داشت که در 
نهایت ۷ ماه پیش به دلیل بازنشســتگی مجبور به کناره گیری از سمت خود شد. 
نصیرزاده در دوره قبل انتخابات در رقابتی نزدیک از پورعلیفرد شکست خورده بود.
*مهران شاهین طبع سرمربی تیم ملی بسکتبال کشورمان به عضویت کمیسیون 
همبســتگی کمیته ملی المپیک درآمد. شاهین طبع طی مراسمی حکم عضویت 
خود را در این کمیسیون از صالحی امیری رئیس کمیته ملی المپیک دریافت کرد.
*مراسم گرامیداشت نخستین سالگرد شهادت سپهبد شهید حاج قاسم سلیمانی 
صبح دیروز در محل خانه کشتی شهید ابراهیم هادی برگزار شد. در این مراسم که 
با حضور کشــتی گیران، اعضای کادر فنی تیم ملی کشتی آزاد و رئیس فدراسیون 
کشــتی برگزار شد، مصطفی حســین خانی میثاق نامه کشــتی گیران با شهید 
ســلیمانی را قرائت کرد. در ادامه این مراسم کشــتی گیران و کادر فنی با اهدای 
شاخه گل به تمثال شهید سلیمانی، شهید ابومهدی مهندس و شهید پورجعفری 
یاد و خاطره این شــهدای گرانقدر را گرامی داشتند و پس از آن نیز میثاق نامه با 

این شهید بزرگوار را امضاء کردند.

خواندنی از ورزش ایران

یادی از شهید مدافع حرم امین زارع
غرق در دریای عشق 

شهید مدافع حرم، ناوبان سوم پاسدار شهید 
محمد امین زارع از تکاوران تیپ امام ســجاد)ع( 
نیروی دریایی ســپاه پاســداران انقلاب اسلامی 
بود.  این شــهید فرزند ایثارگــر و جانباز دوران 
دفاع مقدس »الله داد زارع« در اردیبهشــت سال 
۱۳۶۴ در روســتای سنان از توابع شهرستان فسا 
در خانواده ای مذهبی چشــم به جهان گشــود. 
این شــهید بزرگوار با گذراندن دوره های مختلف 

آموزشی، رزمی و کســب افتخارات و مقام در رشــته های غواصی، سقوط آزاد، 
پاراگلایدر، پاراموتور و تک تیرانداز و کسب مدرک مربیگری با تکمیل تحصیلات 
دانشــگاهی در رشــته تربیت بدنی ، به ناوگان دریایی ســپاه پیوست. وی برای 
حراســت از مرزهای آبی نیلگون خلیج همیشه فارس بارها تا دل ناوهای جنگی 
استکبار جهانی پیش رفت. این شهید عزیز در آبان سال ۱۳۹۴جهت دفــــاع از 
حرم حضرت زینب)س( عازم سوریه شد و سرانجام در منطقه حلب و خان طومان 
بر اثر آلودگی شــیمیایی مجروح و در تاریخ دوم آذر سال ۹۵ به خیل همرزمان 
شهیدش پیوست.  در بخشــی از وصیت نامه شهید مدافع حرم محمدامین زارع 
آمده اســت: »همیشه با خود می گفتم که  ای کاش من هم در هشت سال دفاع 
مقدس شــرکت می کردم و همیشه افسوس می خوردم و زمانی که متوجه جبهه 
اسـلام در لبنان، سوریه، فلسطین و عراق و... شدم از خداوند خواستم تا من هم 
در این جبهه حضور پیدا کنم و همیشه در ذهنم آرزوی شهادت را می پروراندم...«

معاون وزیر ورزش اعلام کرد

بازنشسته ها نمی توانند رئیس فدراسیون فوتبال شوند
اما  برای تصدی پست های دیگر محدودیت ندارند

اخبار کوتاه از فوتبال

حدیث دشت عشق

برنامه پخش زنده مسابقات ورزشی از تلویزیون

یکشنبه ۱4 دی ۱399                                          هفته ۱5 سری آ ایتالیا
*اینتر.....................................................................کروتونه)ساعت۱۵- شبکه ورزش(
*یوونتوس.....................................................اودینزه)ساعت ۲۳:۱۵- شبکه ورزش(

هفته ۱۷ لیگ برتر انگلیس
*چلسی....................................................منچسترسیتی)ساعت۲۰- شبکه ورزش(

سرویس ورزشی-
بازنشســته ها  معاون وزیــر ورزش می گوید 
نمی توانند در انتخابات رئیس فدراســیون فوتبال 
شــرکت کنند ولی برای تصدی پست های دیگر از 
جمله هیئت رئیسه یا نواب رئیس محدودیتی ندارند.

انتخابــات روز گذشــته فدراســیون بدنســازی و 
پرورش انــدام فرصت خوبی بود تا مهدی علی نژاد معاون 
وزیــر ورزش بود به تشــریح آخرین اتفاقــات ورزش از 
جمله انتخابات فدراسیون فوتبال و حضور یا عدم حضور 
بازنشســتگان در آن بپردازد. معاون ورزش قهرمانی وزیر 
ورزش درباره شرایط برگزاری انتخابات فدراسیون فوتبال 
و حذف شرایط سنی در آن اظهار داشت: تاکید فیفا بود که 
شروط سنی در انتخابات فدراسیون فوتبال وجود نداشته 
باشــد. طبق تعریف موقت در اساسنامه فعلی فدراسیون 
ایــن مجموعه یک موسســه با یک شــخصیت حقوقی 
مستقل اســت که بر اســاس قوانین جمهوری اسلامی 
فعالیت می کند. قوانین در مورد فدراســیون ها روشــن 
است و فدراســیون فوتبال با تغییر قوانین در کشورمان 
یک نهاد عمومی غیر دولتی است. ریاست فدراسیون، یک 
شغل است و بازنشسته ها نمی توانند بیایند اما برای امور 
پاره وقت مثل سایر فدراسیون ها محدودیتی نیست. طبق 
قانون بازنشســتگان نمی توانند رئیس فدراسیون فوتبال 

شوند اما برای مناصب دیگر محدودیتی وجود ندارد.
وی درباره اینکه آیا ۸ نفری که در قرارداد ویلموتس 
نقش داشــتند می توانند در انتخابات فدراسیون فوتبال 
شرکت کنند یا خیر؟ گفت: فرایند انتخابات روشن است 
و نهادهای نظارتی مشــخص هســتند. اینکــه این افراد 
می توانند در انتخابات شــرکت کننــد یا نه در چارچوب 

وظایف وزارت ورزش نیست.
این اظهارات علی نژاد در شرایطی مطرح شده که در 
دوره ریاســت تاج بر فدراسیون فوتبال محمدرضا ساکت 
سرپرست دبیری به دلیل بازنشستگی مجبور به کناره گیری 
شــد. همچنین علی کفاشــیان نایب رئیس فدراسیون و 

شکایت پرسپولیس از خلیل زاده و استوکس به فیفا 
و مطالبات جدید دستیاران برانکو

ابراهیم شــکوری، مدیر ورزشی باشگاه پرسپولیس با اشاره به حل مشکل 
پرونده برانکو ایوانکوویچ گفت: در حال حاضر پرونده النصر باز اســت و مجبور 
شدیم یک هزار فرانک برای دادگاه کاس واریز کنیم. همچنان پیگیر این پرونده 
هستند. بحث اوساگونا، بودیمیر، والنسیا، زلاتکو و برانکو ایوانکوویچ و کالدرون 
و... را داریم. آنچه فعلا قطعی است رای بودیمیر است که باید تا ماه آینده ۵۰۰ 
هزار یورو به حســاب این بازیکن واریز کنیم. این مبلغ قطعی اســت و هر طور 
شــده باید این پول را پرداخت کنیم.مدیر ورزشی این باشگاه در پاسخ به این 
ســؤال که مگر مطالبات دستیاران برانکو پرداخت نشده است گفت: دستیاران 
آقای برانکو همچنان درخواســت هایی دارند که بابت سود مبلغی است که در 
گذشــته می خواستند. این پرونده در فیفا است. امیدواریم که نتیجه به نفع ما 
باشــد. این تعهدی است که بر عهده باشگاه پرســپولیس است و ما به عنوان 
مدیریت این باشــگاه بایــد این کار را کنیم و امیدواریــم از طرق مختلف این 
پرونده ها را حل کنیم. این درخواســت جدیدی اســت که ارائه کردند و اینکه 
رای موافق بگیرند یا خیر به فیفا ارتباط دارد. ما دفاعیات خودمان را فرستادیم.
شکوری درخصوص پرونده هایی که پرسپولیس مدعی پیروزی در آن است اما 
پیگیری نکرده مانند پرونده خلیل زاده یا اســتوکس، گفت: ابتدا درباره پرونده 
خلیل زاده بگویم که این قرارداد بین یک تیم ایرانی و یک بازیکن ایرانی است، 
مــا باید از ارکان قضایی داخلی پیگیری کنیم. کمیته تعیین وضعیت رای خود 
را اعلام کرد و حالا منتظریم تا کمیته اســتیناف رای خود را در این خصوص 
ابلاغ کند تا بتوانیم به فیفا شکایت کنیم. ما اینجا هستیم تا خواسته هواداران 
را برطرف کنیم. بحث بعدی این اســت که ما بتوانیم در این پرونده از باشــگاه 
الریان هم شــکایت کنیم. درخصوص پرونده استوکس هم باید بگویم پرونده او 

هم همین شرایط را دارد و طی روزهای آینده از او هم شکایت می کنیم.
دایی: من به درد ریاست فدراسیون فوتبال نمی خورم

علــی دایی پیشکســوت فوتبال ایران درخصوص اینکه آیــا قصد دارد در 
انتخابات ریاســت فدراسیون فوتبال شرکت کند یا خیر، اظهار داشت: از طرف 
بزرگان فوتبال آسیا در خارج از ایران و همچنین بزرگان فوتبال در داخل ایران 
با من صحبت شــد که در انتخابات فدراسیون فوتبال شرکت کنم و برنامه های 
خود را هم به فدراســیون بدهم، اما هرگز حاضر به حضور در چنین انتخاباتی 
نیســتم و به هیچ عنوان قبول نمی کنم که در انتخابات شــرکت کنم. من به 
درد ریاست فدراسیون فوتبال نمی خورم.وی افزود: تا همین امروز نمی دانستم 
ســاختمان فدراسیون فوتبال به مزایده گذاشته شــده است. برای فوتبالی که 

ساختمان فدراسیونش به راحتی به مزایده گذاشته می شود، باید گریه کرد.
میلیچ سه شنبه به جمع آبی ها بازمی گردد

بازیکن کروات تیم فوتبال استقلال قرار است بعد از بازی با آلومینیوم اراک 
و از روز سه شنبه به تمرینات استقلال بازگردد.پس از بازی نکردن هرویه میلیچ 
در دیدار برابر گل گهر ســیرجان در هفته نهم رقابت های لیگ برتر، این بازیکن 
با انتشــار استوری در صفحه شخصی خود به این تصمیم واکنش نشان داد.پس 
از آن باشــگاه استقلال اعلام کرد: واکنش میلیچ در کنار برخی دیگر از کارهای 
انضباطی او موجب شــد محمود فکری به این بازیکن اجازه تمرین نداده و او را 
در اختیار باشگاه قرار دهد.طبق شنیده ها قرار بود دیروز جلسه کمیته انضباطی 
میلیچ در باشگاه استقلال برگزار شود اما به خاطر برگزاری مجمع عمومی باشگاه 
استقلال و حضور مدیران این باشگاه در این جلسه، حل و فصل کردن ماجرای 
میلیچ به وقت دیگری موکول  شد و قراراست طی دو روز آینده مشکل انضباطی 
میلیچ برطرف شــود.طبق آخرین اطلاعات موجود، قرار است با برگزاری جلسه 
انضباطی میلیچ و دادن تذکرات لازم به او، این بازیکن روز سه شنبه به تمرینات 
استقلال بازگردد و کارش را از سر بگیرد. باشگاه استقلال تنها دلیل فرا خواندن 
میلیچ به کمیته انضباطی را انتشــار مطلب حاشیه ساز در فضای مجازی اعلام 
کرده است. البته مدیران استقلال مدعی هستند که دلایل دیگری برای احضار 

او وجود دارد اما همچنان این مسئله در هاله ای از ابهام قرار دارد.

رئیس کمیته فوتســال نیز به همکاری اش با فدراسیون 
فوتبال پایان داد. حالا مشخص نیست که تفسیر مدیران 
وزارت ورزش از قانع منع به کارگیری بازنشســتگان دارد 
که می گوید به غیر از ریاســت بازنشسته ها می توانند در 

مناصب دیگر به کار گرفته شوند.
تشریح چگونگی واگذاری استقلال و پرسپولیس

علی نژاد در بخش دیگــری از صحبت هایش درباره 
واگذاری استقلال و پرســپولیس که در چند سال اخیر 
 مدیــران وزارت ورزش بارها وعــده آن را داده اند، گفت:
 ۴ شــنبه مجمع پرســپولیس برگزار و صورت های مالی 
تصویب شــد. به امید خدا در چند روز آینده با همکاری 
باشــگاه اســناد مربوطه برای پذیرش باشگاه در بورس و 
فرابورس ارائه می شود. مجمع استقلال نیز برگزار می شود 
و اسناد مالی تصویب و سپس اقدامات بعدی برای پذیرش 
در فرابورس انجام می شود. حدود ۷۰۰ میلیارد تومان برای 
پرسپولیس ارزش افزوده تصویب شد و برای استقلال نیز 

این موضوع تعیین می شــود. با برگزار مجمع این باشگاه 
گام های بزرگی در بحث خصوصی  ســازی برداشته شد و 
دیگر مسئولیتی بر عهده وزارت ورزش نمی ماند و بیشتر 

بر عهده وزارت اقتصاد خواهد بود.
علی نژاد درباره توقیف ساختمان باشگاه پرسپولیس 
نیز گفت: طلبی اســت که شســتا بابت دو میلیون یورو 
بــرای ویلموتس دارد. رفتند شــکایت کردند تا الان ۱۶ 
میلیارد تومان از طرف فدراســیون پس داده شده است و 
شستا نیز به دستگاه قضایی مراجعه کرده تا طلب خود را 
دریافت کند. اقداماتی شد تا فعلا این بحث متوقف شود 
و با اقدامات لازم طی چند ماه آینده مشــکل حل شود. 
سند دو باشــگاه استقلال و پرسپولیس به نام فدراسیون 
فوتبال است. در هر حال نگرانی وجود ندارد و با گفت وگو 

موضوع حل می شود.
چرایی تاخیر در برگزاری انتخابات

تاخیــر وزارت ورزش در برگزاری انتخابات برخی 

فدراســیون های ورزشــی از دیگر مباحثی است که 
علی نژاد درباره آن توضیــح داد. معاون وزیر ورزش 
در این باره عنوان داشــت: ۲ موضــوع باعث تاخیر 
در انتخابات فدراســیون ها شد. یکی بحث تاخیر در 
آمدن صلاحیت ها و دیگری بحث شــیوع کرونا بود. 
خوشــبختانه با رعایت پروتکل های بهداشتی توسط 
مردم شــرایط بهتر شد و توانســتیم برنامه برگزاری 
انتخابات ۴ فدراسیون را اعلام کنیم که نشان دهنده 
عزم وزارت ورزش در برگزاری انتخابات فدراسیون ها 

بود.
وی افزود: ۲ انتخابات نجات غریق و اتومبیلرانی باقی 
مانده که هنــوز تایید صلاحیت ها نیامده و فدراســیون 
شطرنج نیز موضوعاتی مانده که حل شود تا انتخابات آن 
نیز برگزار شود. تلاش داریم تا پایان سال به شرط شرایط 
کرونا انتخابات این ۳ فدراسیون را برگزار کنیم. علی نژاد 
درباره زمان معرفی سرپرست فدراسیون دوچرخه سواری 
نیز گفت: به زودی سرپرست دوچرخه سواری نیز انتخاب 
می شــود و در حال بررســی انتخاب بــرای این موضوع 

هستیم.
معاون ورزش قهرمانی وزیــر ورزش درباره انتخابات 
فدراســیون پزشکی ورزشــی گفت: صلاحیت دو نفر از 
کاندیداهایی که خیلی هم شانس دارند دیر آمد. فدراسیون 
پزشکی ورزشی فدراسیون مهمی برای ماست و به سایر 
فدراســیون ها خدمات می دهد. تلاش می کنیم انتخابات 
این فدراســیون نیز در فضایی ســالم برگزار شود. تاکید 
داریم منابع فدراسیون که از طریق حق بیمه ورزشکاران 
تامین می شود فقط برای بحث بهداشت ورزشکاران هزینه 
شود. اساسا انتخابات  بر اساس اساسنامه ها برگزار می شود. 
دو ســوم اعضای مجمع رئیسان هیئت ها هستند. معنی 
ندارد که وزارت بخواهد از یک کاندیدا حمایت کند وقتی 
دو ســوم رای ها با رئیســان هیئت هاست. اعضای مجمع 
فدراسیون پزشکی همگی از اساتید و پزشکان هستند و 

قطعا مستقل عمل می کنند.

فرمانده نیروی دریایی سپاه پاسداران گفت: 
حضور بیگانگان در منطقــه که مخل امنیت و 
موجب ایجاد فتنه و آتش افروزی اســت باید 
در اســرع وقت به پایان برسد و قادریم امنیت 
دریایی و ســواحل منطقه را با کمک کشورهای 

حوزه خلیج فارس برقرار کنیم.
دریادار علیرضا تنگســیری روز شــنبه در حاشیه 
بازدیــد فرمانده کل ســپاه از جزیره بوموســی اظهار 
داشت: با همه کشورهای اسلامی همسایه برادر دینی 
و مسلمان هستیم و با وحدت واتحاد برادری می توانیم 
امنیت منطقــه خلیج فارس و دریای عمــان را ایجاد 

کنیم.

وی ادامــه داد: امروز ایجاد امنیــت در دریا بومی 
شده و این گام بسیار موثر در ثبات و امنیت پایدار در 

سواحل و مرزهای آبی کشور است.
وی اضافه کرد: تجهیزاتــی امروز در اختیار داریم 
کــه همه آنها تولید داخــل و محصول همت و تلاش 
دانشــمندان جوان ، متعهد و انقلابی این ملت اســت 
و به برکت انقلاب اســلامی و خون با برکت شهیدان، 
تمام تجهیزات نظامی مورد استفاده در نیروی دریایی 
ســپاه اعم از سطحی و زیرسطحی، پهپادها، شناورها، 
موشــک های نقطه زن و ســلاح های دیگر تولیدداخل 

هستند.
فرمانده نیروی دریایی ســپاه پاســداران انقلاب 

اسلامی بیان داشت: این موشک ها زمانی وارد سازمان 
رزم شد که کشور در اوج تحریم قرار داشت.

دریادار تنگسیری خاطر نشان کرد: همچنین اشراف 
اطلاعاتی بســیار مطلوبی داریم و دشمنان متخاصم 
فرامنطقه ای را هم در ســطح، زیرسطح و بالای سطح 
رصد و رهگیری می کنیم و این یک دســتاورد بزرگ 

است.
وی  اشــاره کرد: ارزیابی ها نشــان دهنده داشتن 
روحیه بالای جهادی وآمادگی مطلوب منابع سازمانی 

و تجهیزات برای انجام ماموریت های ابلاغی است.
فرمانده نیروی دریایی ســپاه پاســداران انقلاب 
اســلامی عنوان کرد: امروز با تشــکیل بسیج دریایی 

نماینده مردم ملایر در مجلس شــورای اسلامی 
گفت: خط  ریلی همدان- ملایر که یکی از بخش های 
پروژه راه آهن تهران - ســنندج محســوب می شد، 
با تلاش و پیگیری های انجام شــده، ردیف اعتباری 

مستقل در بودجه سال ۱4۰۰ کشور گرفت.
حجت الاســلام »احد آزادیخواه« روز شنبه در گفت و گو 
با ایرنا اظهار داشــت: این ردیف بودجه مستقل تحت عنوان 
راه آهن همدان- ملایر در پیوست بودجه ۱۴۰۰ تعیین و ۶۰ 

میلیارد تومان اعتبار برای آن نیز درنظر گرفته شده است.
وی افزود: اختصاص این میــزان اعتبار برای پروژه های 
شهرســتان در ۴۰ سال گذشته سابقه نداشته که امیدواریم 
با اختصاص این اعتبار شــاهد تکمیل و بهره برداری هر چه 

سریعتر این طرح ملی باشیم.
رئیس  مجمع نمایندگان استان همدان همچنین با  اشاره 
به طرح های عقب مانده بازآفرینی شــهری ملایر و کوتاهی 
برخی مســئولان وقت اخذ ســهمیه قیر این شهرستان از 
اســتان، تاکید کرد: این موضوع در قالب سؤال از وزیر راه و 
شهرسازی به عنوان یکی از سؤال های ملی مطرح شده است.

بیش از ۱۰ میلیارد ریال کمک معیشتی
 به دانش آموزان شین آبادی پرداخت شد

رئیس اداره بهزیســتی پیرانشــهر گفت: ۱۰ میلیارد و ۷39 میلیون ریال کمک هزینه معیشــتی برای 
دانش آموزان حادثه دیده شین آبادی در این شهرستان پرداخت شد.

۱۵ آذرماه ۱۳۹۱ مدرسه ابتدایی دخترانه انقلاب اسلامی »شین آباد« در شهرستان مرزی پیرانشهر در آذربایجان غربی 
به دلیل استفاده از بخاری نفتی غیراستاندارد، دچار آتش سوزی شد.

 ۲ دانش آموز در آن ایام در این حادثه فوت کردند و ۲۴ دانش آموز دیگر این مدرسه دخترانه نیز دچار سوختگی شدند 
که سوختگی ۱۴ نفر از آنها شدید بود.

فتاح آزور روز شنبه در گفت و گو با خبرنگاران با بیان اینکه این مقدار هزینه برای ۲۴ نفر از دانش آموزان حادثه دیده 
شــین آبادی پرداخت شده اســت، اظهار داشت: میزان اختصاص این مبلغ به دانش آموزان بر اساس سطح آسیب دیدگی 

آنان بوده است.
وی ادامه داد: کمترین میزان اختصاص یافته برای حادثه دیدگان با آســیب خفیف ۱۴۰ میلیون ریال و برای آسیب 

دیدگان شدید نیز ۵۹۷ میلیون و ۵۰۰ هزار ریال بوده است.
رئیس اداره بهزیستی پیرانشهر با  اشاره به اینکه میزان پرداختی به دانش آموزان شین آبادی پنج میلیارد و ۹۶۰ میلیون 

ریال بوده است، بیان کرد: چهار میلیارد و ۷۷۵ میلیون ریال نیز برای خانواده های آنان پرداخت شد.
وی افزود: این پرداختی ها تحت عنوان کمک موردی معیشــت، کمک هزینه درمان، ایاب و ذهاب و جبران بخشی از 

هزینه های از کارافتادگی ولی دانش آموز پرداخت شده است.
هفته گذشته نیز اعلام شد که دختران آسیب دیده در حادثه آتش سوزی »شین آباد« پیرانشهر بدون آزمون در آموزش 

و پروش استخدام می شوند.
موضوع سهمیه دانشگاه دختران نیز از طریق شورای عالی انقلاب فرهنگی در حال پیگیری است.

فرماندار اراک:
شناسایی عاملان هتک حرمت به پرچم عزای حضرت زهرا )س(

 در حال پیگیری است

فرماندار اراک گفت: شناســایی عاملان هتک حرمت به بنرهای 
اقامه عزای حضرت فاطمه زهرا)س( در این شهر در حال پیگیری است.

»حسین بختیاری« روز شنبه در گفت و گو با ایرنا ضمن محکوم کردن این 
اقدام هتاکانه افزود: پس از دریافت این خبر همه تلاش ها با استفاده از امکانات 
موجود و دوربین های ســطح شهر برای شناسایی عامل و یا عاملان این اقدام 

به کار گرفته شد.
فرماندار اراک ادامه داد: در شــورای تامین شهرســتان اراک تصمیمات 
لازم برای پیشــگیری از این اتفاقات و مراقبت های لازم از بنرهای عزاداری و 

اطلاعیه های مهم شهری اخذ و تدابیر لازم اندیشیده شد.
بختیاری اظهار داشت: دشمنان از هر راهی قصد ضربه زدن به ارزش های 
اسلامی و انقلابی این مرز و بوم را دارند که همه باید مراقب باشند و توطئه های 
دشمنان را شناسایی کنند تا مبادا ناخواسته بهانه ای برای تضعیف ارزش های 

اسلامی و اعتقادی به معاندان داده شود.

ساخت بیش از ۱۶هزار واحد مسکونی آسیب دیده از سیل 
در سیستان و بلوچستان

مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی سیستان و بلوچستان گفت: 
در مجموع ۱۶ هزار و ۲5۰ واحد شهری و روستایی استان شامل ۲ هزار 
و ۱5۰ واحد شهری و ۱4 هزار و ۱۰۰ واحد در ۷۰۰ روستای آسیب دیده 
از سیل دی ماه سال گذشته شناســایی و بازسازی آنها به این بنیاد 

واگذار شده که در حال ساخت است.
خلیل منبتی اظهار داشــت: عملیات ساخت واحدهای مسکونی شهری و 

روستایی شروع شده است.
وی افزود: اعتبارات بانک ها بعد از ســال جدید تامین شــده و این تعداد 
ظرفیت کاری در چهار تا پنج ماه با نیروهای بومی  انجام شده و از حدود ۵۰ تا 

۶۰ درصد پیشرفت فیزیکی برخوردار است.
منبتی بیان کرد: پروژه های زیادی در سیستان و بلوچستان اجرا شده و یا 

در دست اجراست که مهم ترین آنها سیل دی ماه سال گذشته بود.
وی بیان کرد: ساماندهی و بهبود شرایط حاشیه شهر زاهدان و چابهار که 
به بنیاد مسکن واگذار شده جزو پروژه های سنگینی است که در مدت یک یا 
۲ ماه انجام نمی شود بلکه این روند ادامه دارد به همین سبب همکاری تمامی 

مردم می تواند راهگشا باشد و سرعت کار را افزایش دهد.
وی با  اشــاره به بازســازی واحدهای آسیب دیده ناشــی از سیل دی ماه 
سال گذشــته گفت: در بیشتر مناطق قسمت های جنوب و شمال سیستان و 
بلوچستان آبگرفتگی وجود داشت و با توجه به اینکه اکثر خانه های آن مناطق 
کم دوام و بی دوام هســتند و در ســال های آینده ممکن است تخریب شوند 

به عنوان پیشگیری طرح توسعه بازسازی مطرح و در نظرگرفته شد.
وی افزود: از این رو قرار بر این شد تا واحدهای گلی )با قدمت بالا(، کپری 
و واحدهای خسارت دیده به عنوان واحدهای با شرایط بازسازی در نظر گرفته 

شوند.

طرح ساماندهی محوطه ارگ بم
 اجرا می شود

مدیرکل دفتر امور پایگاه های ثبت جهانی سازمان میراث فرهنگی 
کشور گفت: بزودی طرح ساماندهی محوطه پیرامون ارگ تاریخی بم 

اجرایی می شود.
فرهاد عزیزی در حاشــیه بازدید از ارگ تاریخی شهرستان بم با اشاره به 
اینکه بزودی طرح ســاماندهی محوطه پیرامون این بنای تاریخی با همکاری 
شهرداری، شورای  شهر و بخش خصوصی اجرا می شود، افزود: این طرح نیازمند 
اخذ مجوزهای لازم از وزارت میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی و 

استانداری کرمان است که رایزنی های آن در حال انجام است.
وی از تخصیص اعتبار ۲۴ میلیارد ریالی برای نورپردازی ارگ بم از محل 
اعتبارات اســتانی و ملی خبر داد و اظهار داشــت: این اعتبار توســط وزارت 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی و استانداری کرمان تامین می شود.

عزیزی گفت: خوشــبختانه طی یک سال اخیر فعالیت های خوبی در این 
بنای تاریخی انجام شده است.

وی به عملیات مرمت و بازســازی اصطبل، بــرج دیده بانی، دروازه دوم، 
یخدان و همچنین خانه سیســتانی به عنوان محل جدید پایگاه پژوهشی این 
اثر تاریخی  اشــاره کرد و ادامه داد: طرح پایش تصویری و حفاظت الکترونیک 
این بنای ارزشمند نیز به اتمام رسیده و امنیت و حفاظت از آن به طور کامل 

انجام می شود.
 حــدود ۸۰ درصد از ارگ تاریخی بم در زلزله پنجم دی ماه ســال ۸۲ 
تخریب شــد و ۶ ماه بعد از این اتفاق، ارگ بم در فهرســت میراث جهانی در 
معرض خطر قرار گرفت که با فعالیت های مرمتی و اجرای طرح های پژوهشی 
انجام شده توســط کارشناسان ایرانی و خارجی در ارگ تاریخی بم این بنای 

تاریخی در سال ۱۳۹۱ از لیست میراث در خطر خارج شد.

بیش از ۲ تن موادمخدر
 در سیستان و بلوچستان کشف شد

فرمانده انتظامی سیســتان و بلوچســتان از کشف ۲ تن و 94 
کیلوگرم مواد مخدردر درگیری مســلحانه تکاوران پلیس استان با 

قاچاقچیان موادمخدر خبر داد.
ســرتیپ احمد طاهری اظهارداشت: ماموران پلیس مبارزه با مواد مخدر 
شهرستان های »ســراوان« و »مهرستان« با  اشراف اطلاعاتی پلیس مبارزه با 
موادمخدر استان به سرنخ هایی از قاچاق محموله سنگین موادمخدر، از سوی 
اعضای یک باند حرفه ای قاچاق مواد مخدر از مناطق مرزی این ۲ شهرستان 

به مرکز کشور دست یافتند.
وی افــزود: در این رابطه تیم عملیات ویــژه پلیس مبارزه با مواد مخدر 
شهرســتان »ســراوان« با اقدامات تخصصی و رصد منطقه، شب شنبه یک 
تیم از این باند مســلح را که با ۲ دستگاه وانت تویوتا در منطقه »کوه سفید« 
شهرستان در حال انتقال محموله مواد مخدر به سمت شهر »گشت« بودند، 

شناسایی و آنان را به صورت نامحسوس تحت نظر قرار دادند.
فرمانده انتظامی سیستان و بلوچســتان تصریح کرد: سوداگران مرگ به 
محض ورود به منطقه کمین پلیس با عوامل انتظامی درگیر شــدند که پس 
از ســاعتی درگیری با توجه به آتش پر حجم تکاوران پلیس عرصه را بر خود 
تنگ دیده و با رها کردن خودروهای حامل مواد مخدر و اســتفاده از تاریکی 

شب به سمت ارتفاعات منطقه متواری شدند.
وی بیــان کرد: در نهایت با اقدام بــه موقع ماموران، ۲ نفر از قاچاقچیان 
دســتگیر و در ادامه در بازرسی از خودروهای توقیفی، یک تن و ۷۱۶ کیلو و 
۸۵۰ گرم تریاک به همراه یک قبضه ســلاح گرینف و ۴۳ تیر فشنگ جنگی 

کشف شد.
ســردار طاهری خاطرنشان کرد: در ادامه این عملیات، ماموران انتظامی 
شهرســتان »مهرستان« یک تیم دیگر از این باند حرفه ای قاچاق مواد مخدر 
را که به وســیله یک دستگاه وانت تویوتا در محور»مهرستان- کافه بلوچ« در 
حال انتقال محموله مواد مخدر بودند، شناسایی کرده و تحت نظر قرار دادند.
وی بیان کرد: ســوداگران مرگ که با ورود به منطقه کمین پلیس، خود 
را در محاصــره مامــوران انتظامی  دیدند با تیراندازی، قصــد فرار از محل را 
داشتند که با اقدام متقابل و عکس العمل سریع تکاوران پلیس خودروی آنها 
توقیف و ۲ سوداگر مرگ دستگیر و در بازرسی از خودروی توقیفی ۳۷۷ کیلو 
و۹۳۰ گرم تریاک به همراه یک قبضه ســلاح کلاش و ۳۵ تیر فشنگ جنگی 

کشف شد.
فرمانده انتظامی سیستان و بلوچستان با  اشاره به اینکه در این عملیاتها 
در مجموع ۲ تن و ۹۴کیلو و۷۸۰گرم مواد مخدر کشف شد خاطرنشان کرد: 
متهمان دســتگیر شده برای ســیر مراحل قانونی به مراجع قضایی معرفی و 

تلاش برای دستگیری قاچاقچیان متواری شده ادامه دارد.

فرمانده انتظامی ساوه گفت: ماموران پلیس امنیت 
عمومی این شهرســتان موفق به شناسایی یک انبار 
احتکار روغن موتور و فیلتــر خودرو و توقیف اقلام 

مذکور شدند.
سرهنگ »علی اکبر عیسی آبادی« در این خصوص اظهار 
داشــت: در عملیات ماموران پلیس مقدار چهار هزار و ۶۵۴ 
لیتر انواع روغن و ضدیــخ، یک تن و ۲۳۰ کیلوگرم  گریس 
و حدود ۹ هزار عدد انواع فیلتر و صافی خودرو کشف شد.  

 فرمانده انتظامی ســاوه بیان داشــت: ماموران پلیس 
امنیت عمومی با انجام تحقیقاتی از وجود این انبار در یکی از 

محله های این شهرستان مطلع شدند. 
وی افــزود: ماموران پلیس پس از شناســایی محل و با 
انجام هماهنگی های لازم، انبار مورد نظر را بازرسی کردند و 
ضمن توقیف کالاها برای عوامل و دست اندرکاران این اقدام 
پرونده ای تشکیل و برای سیر مراحل قانونی به مراجع قضایی 

ارجاع شد.
فرمانده انتظامی شهرســتان ســاوه گفت: ارزش ریالی 
کالاهای مکشــوفه در ایــن عملیات، یک میلیــارد و ۸۴۸ 

میلیون ریال ارزیابی شده است. 

تصادف جاده رامهرمز - رامشیر
 چهار کشته داشت

رئیس ســازمان آتش نشانی شهرســتان رامهرمز گفت: تصادف 
۲ خودرو در جاده رامهرمز - رامشــیر باعث کشته شدن چهار نفر و 

مصدوم شدن یک نفر شد.
علیرضا مومن بیان کرد: در این حادثه که جمعه شــب رخ داد ۲ دستگاه 

خودرو پراید و پژو ۴۰۵  در ساعت ۲۲:۲۰ دقیقه با یکدیگر برخورد کردند.
وی گفت: آتش نشانی  این شهرستان با اعزام نیروهای خود به محل حادثه 

اجساد کشته شدگان  و فرد مصدوم را تحویل نیروی انتظامی و اورژانس داد.
طبق اطلاعات رسیده در این حادثه سعید امیری ۲۷ ساله، مجتبی امیری 
۳۵ ســاله، مهشید امیری ۳۲ ساله و یک فرد دیگر که هنوز هویتش مشخص 
نشــده فوت کرده و یک کودک چهار ساله به نام محدثه امیری در این حادثه 

مصدوم شده است.
طبق اعلام پلیس راه توجه نکردن به قوانین راهنمایی و رانندگی، سرعت 
و ســبقت غیرمجاز، خواب آلودگی و نامناســب بودن جاده ها از عوامل اصلی 

تصادف های جاده ای در خوزستان است.

رئیس ســازمان آتش نشــانی و خدمات ایمنی 
شهرداری اهواز گفت: جســد یک مرد که در حادثه 
انفجار گاز شــهری روز جمعه  در منطقه کیانپارس 
اهواز زیر آوار مانده بود بامداد شنبه بعد از ۱۲ ساعت 

عملیات امداد و نجات از زیر آوار خارج شد.
ابراهیم قنبری شــنبه در گفت و گو با خبرنگار ایرنا بیان 
کرد: حادثه انفجار گاز روز جمعه در خیابان ۱۵ غربی منطقه 
کیانپارس اهواز یک نفر کشته و ۱۲ نفر مصدوم در پی داشت 
که ۹ نفر مصدوم از زیر آوار خارج شــدند و سه نفر دیگر نیز 

در اطراف ساختمان مجروح شده بودند.
وی گفت: ۵۰ مأمور آتش نشــانی به همراه دستگاه های 
امدادی دیگر همچون هلال احمر و اورژانس در محل حادثه 
به منظور پاکسازی و آواربرداری و جست وجوی افراد زیر آوار 

مانده و مصدوم حضور داشتند.
قنبری با  اشــاره به اینکه در این حادثه یک دختر بچه 
زنده از زیر آوار خارج شــد ادامه داد: طبق اطلاعات دریافت 
شــده حال برخی مصدومان که به بیمارستان منتقل شدند 

مساعد نیست.
در چهار ماه گذشته بر اثر حوادث انفجار گاز در اهواز ۶ 

نفر فوت کردند و ۱۴ نفر هم مصدوم شده اند.

دستگیری۳۱ نفر اخلالگر 
بازار ارز و طلای مشهد 

فرمانده انتظامی خراسان  رضوی گفت: حساب 
3۱ نفر مرتبط با اخلالگــران در بازار ارز و طلا در 

مشهد شناسایی و با دستور قضایی بسته شد.
ســرتیپ محمدکاظم تقوی افــزود: در پی دریافت 
گزارش هایــی مربوط به خرید و فــروش کاغذی طلا و 
معامــلات غیرقانونــی ارز، موضوع با همکاری دســتگاه 

قضایی در دستور کار قرار گرفت.
وی اضافــه کرد: افــرادی با هدف اخــلال در نظام 
اقتصــادی و تحصیل مــال از طریق نامشــروع اقدام به 
معامــلات غیرقانونــی و خرید و فــروش کاغذی طلا و 
معاملات صوری و قاچاق ارز می کردند که بیشتر آنها نیز 

از اتباع خارجی بودند.
فرمانده انتظامی خراسان  رضوی گفت: در این پرونده 
تا کنون ۲۱ نفر دســتگیر و با بسته شدن حساب ۳۱ نفر 
مرتبط با این پرونده، ۱۰۰ میلیارد ریال هم بســته شده 

است.
تقــوی افزود: صاحبان این حســاب ها تحت تعقیب 
هســتند و درخصوص ایــن پرونده تا کنــون یک باب 
طلافروشــی مهر و موم و ۴۴۰ گرم طلا نیز توقیف شده 

 است.
وی ادامــه داد: تحقیقات درخصــوص این پرونده و 

شناسایی سایر عوامل مرتبط ادامه دارد.

فرمانــده انتظامی ایوان از جــان باختن یک 
نوجوان ۱۲ ساله در این شهرستان بدلیل سقوط از 

ارتفاعات کوه شره زول این شهرستان خبر داد.
سرهنگ ســعید عالی پور اظهار داشت: در پی اعلام 
مفقودیت نوجوان ۱۲ ساله از توابع دهستان سراب توسط 
خانواده اش بلافاصله موضوع در دســتور کار این انتظامی 

قرار گرفت.
وی افــزود: بلافاصله اکیپــی از مأمــوران انتظامی 
شهرســتان به سرپرستی جانشین انتظامی ایوان به محل 

حادثه واقع در ارتفاعات کوه شره زول اعزام شدند.

فرمانــده انتظامی ایوان تاکید کــرد: این نوجوان ۱۲ 
ســاله به همراه پدرش جهت چرای احشــام به ارتفاعات 
کوه شــره زول رفته بود که در ارتفاعات به همراه تعدادی 
از احشــام برای مدتی از پدرش جدا شده بود که در این 
حین و دور از چشمان پدر از ارتفاع سقوط کرده و در دم 

فوت کرد.
ســرهنگ عالی پور اضافه کرد: جســد ایــن نوجوان 
توسط مأموران انتظامی و با کمک نیروهای هلال احمر و 
نیروهای مردمی پیدا و جهت اقدامات قانونی با هماهنگی 

مقام قضایی تحویل پزشکی قانونی شد.

انبار احتکار روغن موتور و فیلتر خودرو 
در ساوه کشف شد

فرمانده نیروی دریایی سپاه: 

سپاه پاسداران قادر به تأمین امنیت دریایی حوزه خلیج فارس است 
در دریای مازنــدران، خلیج فــارس و دریای عمان و 
ســازماندهی افرون بر ۳۵ هزار نفر با افزون بر ۱۱ هزار 
شــناور ســبک و پنج هزار شناور ســنگین در دریا و 

سواحل، امنیت پایدار مردم پایه  ایجاد شده است.
به گفته دریادار تنگســیری، بســیجیان دریایی 
در کوتاه ترین زمان ممکن در هر نقطه که مشــخص 
می شود با تجهیزاتی که در اختیارشان قرار گرفته است 

آماده اجرای ماموریت هستند.

نماینده مجلس: 

پروژه راه آهن همدان- ملایر ردیف بودجه مستقل گرفت

جسد یک قربانی انفجار گاز در اهواز
 از زیر آوار خارج شد

حجت الاسلام آزادیخواه ادامه داد: وزیر راه و شهرسازی 
نیز تعهد داد طرح های بازآفرینی شهری ملایر امسال به طور 

کامل رسیدگی و تکمیل شود.
به گفته وی، پنج طرح بازآفرینی شهری شامل تکمیل 
مرکــز درمانی منطقه ســرجو، کانال فاضــلاب ۱۶ متری 
شمس آباد و سرجو و فرهنگسرای میدان استاندارد با موافقت 
وزیر راه و شهرســازی ردیف ملی گرفتند و به زودی تکمیل 

خواهند شد.
حجت الاسلام آزادیخواه افزود: برای مرکز درمانی منطقه 
ســرجو ۱.۵ میلیارد تومان اعتبار مصوب و به استان ارسال 

شده که عملیات اجرایی آن به زودی آغاز می شود.
عملیات اجرایی راه آهن همدان- ملایر تابستان سال ۹۷ 
به طول ۷۵ کیلومتر و با هدف گسترش شبکه ریلی در غرب 
کشور و آسان ســازی ارتباطات و ترانزیت کالا به ویژه زائران 

عتبات عالیات آغاز شد.
این خط ریلی در ۲ قطعه در حال احداث است که قطعه 
نخست آن به طول ۴۱.۵ کیلومتر از ایستگاه راه آهن همدان 
آغاز و پس از عبور از ایســتگاه های گل کهریز، طاسبندی و 
کهریز به ایستگاه ملایر منتهی و در ادامه با عبور از کرمانشاه 

به مرز خسروی متصل می شود.

نوجوان ۱۲ ساله بر اثر سقوط از کوه جان باخت


